

校園無線網路-行動式設備固定認證(dot1x)

亞洲大學校園無線網路，提供行動式設備固定認證，只要裝置有支援802.1X驗證功能即可使用。行動式設備(如、智慧型手機，平板電腦)，可使用無線網路名稱(SSID)【asia_wifi_dot1x】，使用PEAP, WPA2-Enterprise安全性驗證方式，提供驗證加密安全機制。

優點：第一次認證設定完成後，該裝置使用校園無線網路不用再進行認證登入。

限制：使用亞洲大學網路帳號驗證，僅提供本校教職員生使用。

行動式裝置設定方式

APPLE IOS [設定方法](#)

ANDROID [設定方法](#)

筆記型電腦不建議使用 (微軟作業系統問題)，MAC OS請自行手動建立連線。

Asia_wifi – Fixed authentication for mobile device (802.1x)

Asia University Campus WIFI have provided a fixed method of authentication to the mobile device (eg, smartphones, tablets), but the device must support the 802.1x protocol.

You can select the SSID 【asia_wifi_dot1x】 , they use PEAP, WPA2-Enterprise security authentication, encryption security mechanisms to provide authentication.

After the first authentication is set, the device no longer be authenticated login. But only for Asia University staff and students.

Setting method for mobile device

APPLE IOS [Setting method\(English\)](#)

ANDROID [Setting method\(English\)](#)

It is not recommended to use this authentication method for notebook computers (some problems are caused by the Microsoft operating system). For MAC OS, please establish the connection manually.